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Concept verslag Jaarvergadering Dorpsbelang Klijndijk 13 februari 2024  
Aanwezig (alfabetisch):   
Bestuur DK: Esther Bos (voorzitter/secretaris), Annemieke Kaspers (penningmeester),  

Ria Muller, Ruby Velds. 
Notulist: Marleen Claessens.  
 
 
Jaarlijkse vergadering Dorpsbelang Klijndijk 
Aanwezigen: 11 leden 

1. Opening 
  

2. Vaststelling agenda 
 

3. Notulen vorige jaarvergadering DK (2022)   
De notulen worden uitgedeeld, er zijn geen opmerkingen over.  
Digitaal dorpsbezoek gemeente: er is een jaarlijks overleg tussen DK en de 
wethouder: Henk Zwiep is de gebiedswethouder voor Klijndijk.  

 
4. Secretarieel jaarverslag DK 2023 

• De periode is dit keer van 1 okt. 2022 tm 31 dec. 2023 omdat de periode  
vanaf nu gelijk is aan het boekjaar (van 1 jan. tot 1 jan.). 

• Woningbouw: op de website van Woonservice zijn de bouwplannen voor  
de Klijnstraat te zien: er komen twee appartementencomplexen met 12 
appartementen (2 woonlagen). 

• Een extra bestuurslid is dringend gewenst voor DK (ook om een oneven aantal 
te krijgen). 

 
5. Financiën  

• Financieel jaarverslag 2023: er is dit keer een negatief eindsaldo omdat sommige 
kosten er twee keer op staan omdat het boekjaar dit keer langer is en de 
contributies staan er maar één keer op. Sommige leden die geen automatische 
incasso willen, betalen niet, ook niet als er een factuur in de bus wordt gedaan.  
Zij worden na een paar keer uitgeschreven. Het zou wel goed zijn om dan 
eerst/ook een briefje in hun brievenbus te doen. 
Oud papier opbrengsten: die waren eerder hoog, nu wordt het ophalen door de 
speeltuincommissie en de commissie Dorpsfeest gedaan. 
Door corona is er een jaar geen jaarvergadering geweest. De gegevens van dat 
jaar zijn nu ook in dit financiële jaarverslag verwerkt.  

• Verslag kascommissie: de kascommissie (Tinus en Hennie) is vanavond helaas 
verhinderd maar heeft schriftelijk verslag gedaan. Esther leest deze voor, de 
conclusie is dat de commissie decharge verleent.  

• Samenstelling kascommissie: Tinus gaat eruit, Hennie blijft, nieuw Erik Wellen. 
• Vaststellen contributie (€ 5,00 per lid en € 2,00 voor de speeltuin): dit is akkoord. 

Er gaat een bijdrage naar Udik: DK stelt voor om € 2 per lid naar de gezamenlijke 
activiteitencommissie te doen. 
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6. Werkgroepen 
• Verslag activiteitencommissie 2023/financieel overzicht 2023: er is geen verslag 

beschikbaar maar het loopt wel goed. Dit geldt ook voor de kinderactiviteiten.  
• Verkeer: voor de zomervakantie zijn de aanwonenden van de Melkweg bij elkaar 

geweest. Volgens de vorige wethouder (Nynke Houwing) was het project klaar.  
De nieuwe wethouder Jeroen Hartsuiker heeft een onderzoek laten doen.  
Er bleken nog een paar opties, die zijn besproken. Er wordt iets geprobeerd met 
een hekwerk en een aanpassing van de perken.   

• Ommetjes: het verslagje wordt voorgelezen door Adri de Goede  
Samen met Albert v. Wijk en Jan v.d. Mark zijn de werkzaamheden gedaan.   
Er zijn genoeg vrijwilligers voor het onderhoud van de vier wandelroutes. 
De snipperactie is geweest. De picknickbank op de es is opnieuw geplaatst.  
De routeomschrijving is aangepast.  De snippers voor de snipperactie komen niet 
meer gratis beschikbaar, volgend jaar kan dit uit het Dorpsbudget gefinancierd 
worden.  

• Schone Zietak: Erik Wellen: het voorste gedeelte is vorige winter uitgebaggerd  
(er is 2,5 m bagger uitgehaald). Na een paar flinke buien is er toch wel weer 
stank. Er zijn twee vergaderingen geweest (in voor- en najaar). Gemeente en 
waterschap zijn met Wavin een pilot gestart m.b.t de waterstand, hiervoor is 
nieuwe meetapparatuur geplaatst. In het tweede kwartaal komen de resultaten 
hiervan, dan is hier weer een vergadering over. Het groen is bekeken, als er 
gesnoeid wordt, gaan de snippers naar het dorp.  

• Speeltuin: Jesper Piek doet verslag, Martin Kort doet het financiële gedeelte. De 
bestanden worden gedigitaliseerd. Er wordt meer via Whatsapp overlegd i.p.v. in 
vergaderingen (opgemerkt wordt dat alle Whatsapp-verkeer opgeslagen kan 
worden en dan geldt als officieel verslag). Compaan heeft een nieuw toestel 10 
cm te dicht op het houten speeltoestel van de school geplaatst, dit komt weer 
goed als er meer toestellen vervangen worden.  

• Onderduikershol 4 mei: Nicole Huls heeft geen bijzonderheden te melden.  
Er was een goede opkomst dit jaar bij de herdenking.   

 
7. Samenstelling bestuur DK 

• Leden: Esther Bos, Ruby Velds, Ria Muller, Annemieke Kaspers 
(penningmeester) 
Aftredend bestuurslid en volgens rooster niet herkiesbaar: Annemieke 
Kaspers. Zij heeft besloten voorlopig nog door te gaan. Hierbij verwijzen wij 
als bestuur DK naar Artikel 8 van de NIEUWE statuten waarin staat dat 
bestuurders worden benoemd door de Algemene Vergadering (er is geen 
rooster van aftreden meer). Wij vragen in deze vergadering akkoord op deze 
benoeming van de penningmeester. De leden gaan akkoord.  

• Er zijn geen kandidaat-leden. 
 

8. Wijziging statuten 
Na check van de notaris dienen onze statuten aan de Wet WBTR te voldoen.  
Ook het Huishoudelijk reglement wordt hierop aangepast.  
Wij vragen als bestuur in deze vergadering akkoord op deze wijzigingen.  

 
9. Sluiting 23:00 uur 



 

 3 

 
 

10. Heropening vergadering 
 

11. Vaststelling agenda 
 

12. Wijziging statuten 
Wij (bestuur DK) vragen in deze vergadering akkoord op de wijzigingen van de  
statuten. De leden gaan akkoord.  
Een ‘Handboek van goed bestuur’ is nu verplicht, dat ligt er voor DK, het komt op de 
website (nadat de aangepaste statuten zijn toegevoegd). 
 

13. Rondvraag/sluiting 
• Nieuwe inwoners: graag even doorgeven als er nieuwe bewoners zijn opdat 

DK contact op kan nemen en wat informatie achter kan laten.  
 


